
Geachte Raadsleden,  
 
Bijgaand een vergaderingsverslag van 20-7 j.l. met vertegenwoordigers van de gemeente en enkele 
vertegenwoordigers van de groep Voorbeeklaan (zij hebben reeds allen een kopie).  
 
Alhoewel het hier voornamelijk over de toekomstige invulling (visie) gaat van het land en water 
gelegen aan de Voorbeeklaan is het gezien de gemeentelijke agenda waarschijnlijk dat een eerste 
beslissingsfase (stemming) nog voor het jaareind zal plaatsvinden. Derhalve is het o.i. opportuun om 
ook U allen hierover te informeren.  
 
Bij voorbaat onze dank hiervoor namens onze groep,  
 
Met vriendelijke groet,  
 


